
SÖDRA BILSPORTFÖRBUNDET

§§ 196 Mötets öppnande

MM öppnar mötet och hälsar alla hjärtligt välkomna.

§§ 197 Föregående protokoll

Protokoll 2021.12 godkändes, med tillägget om nomineringskomittén, under Övrigt.

§§ 198 Godkännande av dagordning

Dagordningen fastställdes och godkändes.

§§ 199 Ekonomi/Budget

Ekonomin är god. Saknas budgetar för flera sportgrenar, LS skickar en påminnelse.

§§ 200 Styrelsens rapporter

MM o JP rapporterade från Bilkonferensen i Solna. Ekonomin är god i SBF. Diskussion om Svenska Rallyt. Info
om ev nytt licenssystem från Finland, med andra ord, inget mer Lots. Kommer att skickas ut till distrikten,
vad de tycker om en sammanslagning av distrikten. Pga att det inte har varit några möten i DOG-gruppen
har den lagts ner. Istället har man bildat ett distriktsråd, med alla distrikten, som kommer att ha möten vid
behov. I början bara med ordföranden, sen ev fler.

Bilkonferens Syd; anmälan till förtroendevalda är ute och sisa dagen är idag 1/12 kl.23. Anmälan till övriga
läggs ut 2/12 på hemsida och Facebook. LS skickar till klubbarna. JP har gjort tidsschema för konferensen. Är
ok. Vi får i god tid kolla upp om vi måste kolla coronapass innan anmälan till konf.

LS har skickat till distriksteknikergruppen och fått svar från en del. Vi får ta upp detta igen efter nyår.



LS skickar mail till FC-utskottet, med frågan, om ur det har gått med Rebecca Lennartssons tillstånd att
utbilda funktionärer i steg 3-4.

Mattias Nilsson, tillstånd, undra om avgiften för tävlingstillstånd 2022. Styrelsen beslöt, ingen förändring.
Samma som 2021. Gällande Virtuell Bilsport, så blir det nu i vinter, en gratis provperiod. Sen samma som RB
och enkel Bilsport, 400:-.

Mail från Conny Christiansson. LS har svarat honom.

§§ 201 Styrelsearbete – planering

När årets nomineringar är klara, skickar LS ut inbjudan till pristagarna. Info till SGA angående DM-medaljer
och pokaler, tar vi upp på nästa möte. JP och LS kollar upp, så att de som har ”@sodrabf.se” mail verkligen
har sin privata mailadress länkad till ”södramailen”. LS skickar ut mail till de klubbarna som inte är
miljöcertifierade, att de får kontakta Frankie eller någon annan i Säkerhet och Miljökommittén SBF. Frågan
angående Fair Race bordlades till nästa möte. Brev från CG Wilke, MM och PP svarar honom. Då det fattas
distrikstekniker i en del sportgrenar, så ska hela teknikergruppen ses över.

§§ 202 SBF – information.

Utbildning för utbildningsplattformen 8/12 kl.18.

§§ 203 Sportgren/SGA

Diskussion om SGA.

§§ 204 Utbildning

MR har varit på utbildning i Örebro med Racingutskottet. Gällde bla nytt utbildningsmaterial. MM ska ge
SGA behörighet att lägga ut anmälningar till kurser och möte på Idrottonline. engagerade själar som på något
sätt deltog i aktiviteterna på söndagen!

Teoridagen lördag knappt 50.

§§ 205 Inkommen post/skrivelser/framkommande

LS svarar på Christer Landéns mail, att vi har tagit del av informationen och lägger det till handlingarna. Mail
från RF SISU Skåne om årsmötet 7/4-22. Ansökan om projektstöd för barn och ungdomsidrott. Mail från RF
SISU Halland; valberedningen. Informationsmöte ang. nya föreskrifter från Folkhälsomyndigheten.

§§ 206 Ärendebank

MM har börjat lägga in protokoll.

§§ 207 Övrigt

Inget att rapportera.



§§ 208 Nästa möte

Blir tors. 16/12.

§§ 209 Mötets avslutande

MM avslutade mötet.

Vid protokollet: Justeras

Liselott Schönström Magnus Månsson


